
Oświadczenie złożone 
przez senatora Władysława Dajczaka 

Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra spraw wewnętrznych 
i administracji Grzegorza Schetyny 

Z dużym niepokojem obserwuję zaniechanie działań mających na celu powołanie oddziału 
prewencji Policji w Gorzowie Wielkopolskim. 

Podjęta w 2007 r. inicjatywa ma służyć zwiększeniu bezpieczeństwa mieszkańców północnej 
części województwa lubuskiego. Brak takiej formacji w największym ośrodku miejskim regionu 
jest aż nadto widoczny na co dzień. 

Przypomnę, że inicjatywę mocno wspierają zarówno samorząd, jak i prezydent miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego, deklarując przeznaczenie na ten cel kwoty 1 miliona zł. Agencja Mienia 
Wojskowego przekazała Policji budynki po byłych koszarach z przeznaczeniem na siedzibę 
wspomnianej formacji. 

Proszę Pana Premiera o informację, jaka jest perspektywa powołania oddziału prewencji 
Policji w Gorzowie Wielkopolskim. 

Z wyrazami szacunku 
Władysław Dajczak 

  
 


